
Aké bolo dnes publikum v Piešťanoch?

Myslím si, že boli výborní, všetci sme to cítili . Boli spontánni, smiali sa, boli zvedaví, dávali
inteligentné otázky a zapájali sa aj do nášho dialógu, takže som šťastný. 

 

Vaša  zatiaľ  posledná  knižka  má  názov  Svet  zachránia  rozprávky.  Naozaj  si  to
myslíte? 

Som o tom presvedčený! Ak má tento svet k niečo dospieť, musí tam byť dobro, ktoré
zvíťazí a zlo musí byť potrestané. Potom to naozaj bude tak, že svet zachránia rozprávky.

 

Aký je váš recept na dobrú detskú knihu? Čo musí obsahovať kniha, aby ju dieťa
chytilo do rúk a zaujala ho?

Ja mám taký jeden recept, že musím písať nehorázne. Čiže s nehou, ale rázne (úsmev).
Dôležité  je,  aby tam bolo  aj  niečo vážne,  aj  humor,  akčnosť,  aby to  bolo  krátke,  ale
zároveň aby sa deti tešili na každú novú stránku, aby tam bolo veľa obrázkov – no viac
takých, ktoré si predstavujú vo svojej hlave. Aby to bolo o ich svete, ale zároveň, aby tam
mohli  byť  aj  ufóni,  pretože  do  ich  sveta  patria  aj  vymyslené,  rozprávkové  postavičky.
Našťastie, taký ten recept neexistuje a nedá sa vykalkulovať. Človek si to musí trošku aj
zaslúžiť, aby napísal dobrú knihu, musí byť aj dostatočne pokorný, aby sa učil aj od detí.
Každá kniha je iná a dokonalú detskú knižku sa mi ešte nepodarilo napísať, tak musím
neustále písať nové a nové knihy. 

 

Čo  patrilo  k vašim  obľúbeným  knihám  keď  ste  boli  vo  veku  našich  dnešných
návštevníkov, deti? 

Vyrastal som na Andersenových rozprávkach, takže určite to bola Snehová kráľovná. Pre
mňa  fascinujúca  rozprávka.  Neskôr  som  objavil  Muminovcov  alebo  Alicu  v krajine
zázrakov. Neskôr prišiel Tolkien a súčasní autori Roald Dahl. To sú všetko knihy, ktoré sú
takou večnou klasikou.


